
 

 

 

Poznań, 13 czerwca 2018 r. 

 

SPRAWOZDANIE 

ze spotkania uczniów z przedstawicielami firmy STO Poznań 

 

13 czerwca 2018 r.  o godz. 10.00 w Zespole Szkół Budownictwa nr 1 w Poznaniu przy  

ul. Rybaki 17, z inicjatywy prezesa Stowarzyszenia RYBAKI 17 – Marka Wrzesińskiego – odbyło 

się spotkanie uczniów klas technicznych naszej szkoły z przedstawicielami firmy STO Poznań, 

reprezentowanej przez p. Tomasza Ryszkowskiego, któremu asystowała p. Paulina Szałek.  

 

 

   

Firma STO powstała w 1955 r. Jest producentem najwyższej jakości chemii budowlanej, 

działającym w Europie, Azji oraz Ameryce Północnej.   

 STO ma w swojej ofercie m. in.:  

 - systemy ociepleń o najwyższej niezawodności 

    i trwałości, 

       - inteligentne farby elewacyjne odprowadzające 

         wodę ze ścian fasadowych, dzięki którym brud  

         brud spływa razem z deszczem,  



- farby nowej generacji niwelujące pękanie elewacji wskutek nadmiernego nasłonecznienia, 

- zawartą w produktach chemię powodującą możliwość wykonywania prac elewacyjnych  

  w obniżonych temperaturach, 

- elewacyjne systemy fotowoltaniczne (wytwarzające energię elektryczną) montowane  

  na podwieszanej, wentylowanej elewacji, 

 
 

- tzw. pancerne zbrojone powłoki elewacyjne bardzo odporne na udar (uderzenie). 

 

To wybrane technologie/produkty firmy STO sfokusowane w obrębie elewacji, jednak firma 

posiada dużo szerszy asortyment niezwiązany z fasadą budynku. 

  

 



Spotkanie z przedstawicielami firmy STO wzbudziło również zainteresowanie za kulisami,  

po skończonej prelekcji.    

 
 

Czas spędzony w auli szkolnej stał się przyjemnym sposobem poszerzenia wiedzy  

i horyzontów słuchaczy a także ujawnił duży potencjał prezentowanych rozwiązań 

budowlanych. 

                   

 

notatkę zredagował  

                Marek Wrzesiński 


